
Linnapea Urmas Klaasile

ARUPÄRIMINE

Austatud linnapea,

pole palju aega tagasiruumiloome osakonna moodustamisest, mis justkui peaks
hea seisma meeldiva linnaruumi kujundamise eest. Paraku saame täna järjest
rohkem kirju vihastelt linnakodanikelt, kes on järjest rahulolematumad linnas
toimuvate protsessidega.
Käesoleva arupärimise põhjuseks on Riia ringi ehitusel toimunud hävitustöö
sealse haljastuse kallal ning eriti täies elujõus puude hoolimatu mahavõtmine.
Paljud linnakodanikud on närdinud, et ei proovitud säilitada sealseid kauneid ja
terveid puid, mis linnaruumi kujundasid meeldivaks ja jätsid lõuna poolt
Tartusse tulijale esmamulje targast ja haljastussõbralikust linnaruumist. Täna
pean neile kodanikele kahjuks vastama, et praegune linnavalitsus kahjuks ei
olnud huvitatud meie linnas haljastuse säilitamisest ega loodussõbraliku linna
kuvandist. Paljudele kodanikele tundub, et puud on suurelt osalt maha võetud
ilma veenva põhjenduseta, lihtsalt selleks, et ringtee ehitusplats oleks lage.
Miks Tartu linn annab hajlastuse hävitamiseks ja puude mahavõtmiseks
linnaobjektidel lube nii kergekäeliselt?
Miks ei linnavalitsus ei lase analüüsida, kuidas tööde ümberkorraldamise abil
saaks rohkem haljastust säilitada?
Kuidas on linnavalitsusel kavas sääraste ränkade vigade tegemist tulevikus
vältida ning milliseid muutusi asjaajamises on ette võetud?

Palun vastust nii suuliselt kui kirjalikult järgmisel istungil
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